
ZÚFALÍ OBYVATELIA JAPONSKEJ OKINAWI
SA 70 ROKOV NEVEDIA ZBAVIŤ
AMERICKÝCH VOJAKOV PÁCHAJÚCICH
BEZTRESTNE VRAŽDY A ZNÁSILNENIA.
EUROPOSLANEC UHRÍK: AMERIČANOV SA
PO DOBROM NEZBAVÍME!
- CZ24 News | 6. ledna 2022

SLOVENSKO: Roman Stopka, predseda PSN: Politici na čele nášho štátu nie sú naši, ale proti nám.
Výroky Korčoka, Naďa sú len trestuhodným balamutením verejnosti frázami, ktoré nezodpovedajú
ani pravde, ani záujmom SR. Koľko hnusu ešte vyrobí spolok týchto psychopatov na čele štátu, než sa
rozsype?

Minister obrany Jaroslav Naď a minister zahraničných vecí Ivan Korčok uviedli, že Slovensko a USA
by mali podpísať medzivládnu dohodu o obrannej spolupráci, ktorú predložia do medzirezortného
pripomienkového konania. Dohoda upravuje právny rámec pre posilnené partnerstvo a spoluprácu
Slovenska s USA. Slovensko viedlo rokovania o obrannej spolupráci s USA od roku 2018. V predošlej
vláde ju blokovala SNS, dnes sa ukazuje, že Hegerova vláda nemá pri podpise žiadnu prekážku. Čo
to podľa vás bude znamenať pre SR?

 

Milan Uhrík, poslanec Európskeho parlamentu a predseda hnutia REPUBLIKA

V podstate ide o podobnú dohodu o rozmiestnení americkej armády, akú chcela presadiť ešte
predchádzajúca vláda SMER-u a Mostu-Híd. Vtedy sme tomu dokázali zabrániť najmä vďaka silnému
opozičnému tlaku a aj vďaka spolupráci niektorých členov SNS. Veľmi intenzívne sa v tejto veci
angažoval napríklad zosnulý pán poslanec Paška, s ktorým sme boli spolu aj na Ministerstve obrany
SR. Návrh dohody sa v praxi podobá na vojenskú dohodu USA a Estónska. Dohoda je asymetrická,
teda hovorí až príliš o právach amerických jednotiek a povinnostiach Slovákov. Veľmi stručne:
americkej armáde máme dať k dispozícii objekty nielen v dohodnutých priestoroch letísk, ale aj mimo
nich. Slovensko nemá právo kontrolovať osoby prichádzajúce z USA a bez súhlasu Američanov
nemôžeme ani vstúpiť do „amerických“ priestorov (slovenské budú už len formálne). Americká
strana nemá takmer žiadnu povinnosť, nebude platiť clá a DPH a Američania na našom území zrejme
ani nebudú spadať pod našu jurisdikciu, ak niečo spáchajú (napríklad ak niekoho znásilnia či ublížia
na zdraví). Ak táto vlastizradná dohoda prejde, staneme sa americkou základňou a ich vazalmi. Už
nikdy sa ich po dobrom nezbavíme. Táto „dohoda“ nesmie prejsť!
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Roman Stopka, predseda strany Práca slovenského národa, PSN

Potreba brániť územie SR proti agresii Ruska neexistuje. Nevznikne dovtedy, kým sa u nás neusadia
štruktúry USA pôsobiace proti Rusku. Pravda je taká, že kvôli Slovensku na USA nikto útočiť nebude.
Žiadnymi zbraňami. Opak je pravdou. USA si chystajú u nás útočné pozície proti Rusku a v dôsledku
toho môže SR schytať pár atómových kopancov. Ich hrôzy sú zmieneným osobám ľahostajné. Do
Moskvy je bližšie zo Sliača ako z Washingtonu, ale aj z predsunutých palebných stanovísk ruských
krídlatých rakiet bude veľmi blízko na Sliač, do Malaciek či na ďalšie objekty, do ktorých sa
Američania napchajú. Autorita NATO sa rozpadá, jeho riadenie je pomalé, viac reklamné ako
funkčné. Prostredníctvom dvojstranných zmlúv USA nahrádzajú rúcajúce sa NATO. Vytvárajú súvislý
pás vazalských štátov od Baltského po Čierne more, ktorým na súši a vo vzduchu chcú oddeliť Rusko
od západnej Európy, a tak znemožniť ich spoločný hospodársky rast. Partnerstvo, či spolupráca vo
vojenskej oblasti sú vždy smerované proti niekomu, nie sú bezcieľne. Ak je tu niekto v núdzi a pred
svetom to nechce priznať, tak sú to USA, pre svoju snahu podrobiť si celú zemeguľu. Diskutovaná
zmluva znamená pre SR ďalšiu stratu zo zvrchovanosti a suverenity. Hrubšie vyjadrené, ďalšie
utiahnutie psieho obojka na krku nezávislosti Slovenska. Politici na čele nášho štátu nie sú naši, ale
proti nám. Výroky Korčoka, Naďa či pôvodcu celého Lajčáka sú len trestuhodným balamutením
verejnosti frázami, ktoré nezodpovedajú ani pravde, ani záujmom SR a jej občanov. Koľko hnusu ešte
vyrobí spolok týchto psychopatov na čele štátu, než sa rozsype?

 

Andrej Danko, predseda Slovenskej národnej strany, SNS

Slovenská národná strana protestuje proti krokom ministra Korčoka a Naďa v súvislosti s
pripravovaným podpisom zmluvy so Spojenými štátmi americkými o spolupráci medzi armádou
Spojených štátov a Slovenskou republikou. Slovenská národná strana opätovne zdôrazňuje, že v
minulej vláde takúto zmluvu zastavila z dôvodu protiústavnosti. V úvodných ustanoveniach tejto
zmluvy sa jasne hovorí, že je nadradená nad naše záväzky NATO. Slovenská republika a Česká
republika sú posledné štáty východnej Európy, kde nie je prítomnosť vojsk USA. SNS nespochybňuje
naše záväzky a povinnosti. Slovenská národná strana spochybňuje lojalitu ľudí, ako je Naď a Korčok,
vo vzťahu k Slovenskej republike. Po odchode sovietskych vojsk sme sa nádejali, že na území
Slovenskej republiky už nebudú nikdy prítomné cudzie vojská. SNS urobila pre to všetko, aby tu
neboli a veríme, že v prípade, že budeme v budúcej vláde, takúto zmluvu dohodou ukončíme. Veríme
však, že nebude neskoro, pretože táto zmluva upravuje klauzuly a sankcie a ak bude podpísaná,
spôsobí nedozernú škodu Slovenskej republike. Vyzývame predsedu vlády Hegera, aby ju
nepodpisoval.

 

Robert Fico, predseda strany Smer-SD a poslanec NR SR

Dohoda o obrannej spolupráci bola ešte v svojom zárodku v roku 2018 mienená ako súčasť dobrých

https://cz24.news/donate/


vzťahov s rôznymi strategickými partnermi a vlády SMER-u – SD udržiavali takéto vzťahy rovnako aj
s Ruskou federáciou, alebo s Čínou. Táto vláda sa rozhodla ísť cestou jednoznačného príklonu k USA,
čoho potvrdením je aj konkrétna a nimi vytvorená podoba dohody o obrannej spolupráci, ktorej
súčasťou majú byť, okrem iného, aj cvičenia amerických vojsk na území SR. Naša politika, ako
členského štátu NATO, musí byť však suverénna a pri každej takejto spolupráci musíme zvažovať
kladné stránky, ale rovnako aj riziká. Tým rizikom je momentálne to, že sa staneme súčasťou rôznych
provokačných aktov smerom k našim východným partnerom, čo je pre malý a otvorený štát ako
Slovensko neakceptovateľné. Rovnako tak nesúhlasíme ani s argumentom finančnej motivácie, ktorý
používa minister obrany Jaroslav Naď. Sto miliónov eur, ktoré nám USA ponúkajú, je len zlomok z
toho, čo do USA ministerstvo obrany v súčasnosti posiela ako súčasť zbytočných a obrovských
vojenských nákupov. Naše členstvo v NATO nás navyše v skutočnosti nijakým spôsobom nezaväzuje
k tomu, aby sme uzatvárali takéto servilné dohody s iným konkrétnym členským štátom, alebo plnili
jeho sebecké vojenské ambície v medzinárodnom priestore. Keď teda vláda argumentuje akousi
nevyhnutnosťou a potrebou takejto dohody, je to pokrytecká, neúprimná a klamlivá obhajoba pred
občanmi.
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